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Abstract (en)
This coding device includes a coder (10) with words of variable length, provided with a quality control (1) for determining different characteristics
of coding, a buffer memory (15) for receiving the coded data output by the said coder and for restoring them at an output terminal (12) with a fixed
throughput by virtue of the presence of a regulating circuit (17). (Application: digital-video recording)

Abstract (fr)
Ce dispositif de codage comporte un codeur (10) à mots de longueur variable muni d'une commande de qualité (1) pour déterminer des
caractéristiques de codage différentes, une mémoire tampon (15) pour recevoir les informations codées issues dudit codeur et pour les restituer à
une borne de sortie (12) avec un débit fixe grâce à la présence d'un circuit de régulation (17). (Application : enregistrement vidéo-numérique)
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